

Kamer
van Volksvertegenwoordigers

ZITTING 1962-1963.

16 NOVEMBER 1962.

WETSONTWERP

op de verlating van familie.

AMENDEMENT

VOORGESTELD DOOR DE HEER KIEBOOMS.

Eerste artikel.

In het derde lid, laatste regel, tussen de woorden « bij de artikelen 206, 207 » en « 301, 340b en 340c van hetzelfde Wetboek », invoegen « 279, 280 ».

VERANTWOORDING.

De artikelen 279 en 280 van het Burgerlijk Wetboek regelen in het kader van een procedure van echtscheiding door onderlinge toestemming de onderhoudsverplichting tussen echtgenoten en ten overstaan van hun kinderen.

Het nieuw artikel 307 van het Burgerlijk Wetboek (zie artikel 22 van de wet van 20 juli 1962) voorziet dezelfde procedure voor de scheiding van tafel en bed door onderlinge toestemming.

Indien de echtgenoot, die het onderhoudsgeld verschuldigd is na het einde van de procedure, in gebreke blijft het te betalen, kan deze op grond van de bestaande wetgeving niet vervolgd worden vóór de Correctieën Rechtbank. Er is hier immers geen *vonnis* van veroordeling tot onderhoudsgeld; er is alleen een notariële akte met uitvoeringsclausule die een overeenkomst tussen partijen bevat.

Het lijkt ons dan noodzakelijk, ook deze gevallen van verlating van familie door de strafwet te doen beteugelen.

L. KIEBOOMS.

Chambre
des Représentants

SESSION 1962-1963.

16 NOVEMBRE 1962.

PROJET DE LOI

concernant l'abandon de famille.

AMENDEMENT

PRÉSENTÉ PAR M. KIEBOOMS.

Article premier.

Au troisième alinéa, à l'avant-dernière ligne, insérer entre les mots « l'objet des articles 206, 207 » et les mots « 301, 340b et 340c du même Code » les mots « 279, 280 ».

JUSTIFICATION.

Les articles 279 et 280 du Code civil règlent les obligations alimentaires des époux entre eux et à l'égard de leurs enfants, dans le cadre d'une procédure en divorce par consentement mutuel.

Le nouvel article 307 du Code civil (voir l'article 22 de la loi du 20 juillet 1962) prévoit la même procédure pour la séparation de corps et de biens par consentement mutuel.

Si l'époux, qui est débiteur de la pension alimentaire à la fin de la procédure, reste en défaut de paiement, il ne peut être poursuivi en correctionnelle en vertu de la législation existante. Ici, il ne s'agit pas, en effet, d'un jugement de condamnation au paiement d'une pension alimentaire mais d'un acte notarial avec clause exécutoire qui contient une convention entre les parties.

Il nous semble dès lors nécessaire de faire réprimer également par la loi pénale ces cas d'abandon de famille.